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Svar på fråga av Susanna Brolin (v) angående den psykiska ohälsan hos 
unga homo- och bisexuella 

Susanna Brolin har ställt följande fråga till mig:  
 
Anser Du att landstingets förebyggande arbete – att minska den psykiska 
ohälsan bland unga homo- och bisexuella genom att påverka omgivning-
en till en mer förstående inställning – behöver förstärkas? 
 
 
Som svar vill jag anföra följande: 
 
Ja, det skulle jag tro.  
 
Jag tidvis mycket bekymrad när det gäller ungdomars psykiska ohälsa och anser 
att det är en viktig uppgift att minska den.  
 
Hälso- och sjukvårdsnämnden tog ett beslut i oktober 2000 om rekommendatio-
ner för ungdomsmottagningarna. Jag förutsätter att sjukvårdsområdena arbetar 
vidare efter de rekommendationerna.  
 
Personalen vid länets ungdomsmottagningar gör ett utomordentligt gott arbete när 
de möter ungdomarnas frågor. Med de förtroendefulla möten som sker där,  får 
ungdomarna god vägledning i samlevnad och relationer. I vilken grad landstingets 
förebyggande arbete behöver förstärkas, mot bakgrund av vad som anförs i frå-
gan, har jag för dagen ingen uppfattning om. 
 
 
 
Därmed anser jag frågan besvarad. 
 
 
 
Stig Nyman 


